
Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over gedupeerden toeslagenaffaire 
 (Vragenhalfuur 3 d.d. 19 mei 2021)

In Hilversum zijn 116 gezinnen bekend (of misschien wel meer inmiddels) die gedupeerd zijn 
in de toeslagenaffaire.  
Ook is nu duidelijk dat de landelijke pauzeknop moratorium schulden innen eraf is. 
Huishoudens worden dus nu wederom geconfronteerd met schuldeisers en deurwaarders die 
zich enthousiast aandienen om schulden te innen.

In diverse steden is inmiddels besloten de schulden van gedupeerde gezinnen over te nemen 
om hen zo te ontlasten. Voor de SP Hilversum staat als een paal boven water dat het goed zou 
zijn als de gemeente Hilversum deze stap ook neemt

Gezien alle ellende en het onrecht wat de huishoudens is aangedaan is het voor de SP van 
grote waarde en belang dat de gemeente Hilversum de Hilversumse huishoudens ruimhartig 
en zo snel mogelijk helpt. En dat de gemeente Hilversum zich inspant om dit ook regionaal te 
organiseren.

Daarom de volgende vragen

1. Is de gemeente Hilversum bereid de huishoudens de eventuele schulden inzake 
gemeentelijke en waternet lasten kwijt te schelden?
en/of
2A. Is de gemeente bereid om bij alle (bekende) huishoudens na te gaan of zich bij hen 
schuldeiser/deurwaarders gemeld hebben en wat zij opeisen en
2B. Is de gemeente bereid om voor die huishoudens die dat wensen en voor wie dat nodig is 
zo snel als mogelijk de schulden over te nemen en deze gezinnen te ontzorgen (ontlasten). 

Met vriendelijke groet,
Fractie SP
Bianca Verweij


